
COMPACTOR TROUBLESHOOTING GUIDE
IMPORTANT: For further Q&A, please refer to the compactor Use and Care Guide's "Troubleshooting" section.

Drawer will not open

	ŉ The Solid PackTM Cycle (also called Compress or Extra Pac [option not on all models]) may be engaged. The drawer will remain 
locked with the ram down until you reset by starting the unit. Turn Solid PackTM OFF to restore to normal operation.

Compactor will not run

	ŉ Is the power switch ON? Compactors have a drawer safety switch that will not allow the compactor to start if the drawer is not 
completely closed. Check to see if there are any foreign objects stopping the drawer from completely closing.

	ŉ Integrated (Full Door) compactors START by pressing on the pedal. See Figure 2.
	ŉ Ensure the drawer latch is locked and check to see if there are any foreign objects stopping the drawer from completely closing.

Drawer does not open and close smoothly

	ŉ The latch may not be locked. See Figure 1. 
	ŉ Ensure the drawer is located on the tracks and check for debris on the drawer tracks or under the drawer. Debris may cause the 

drawer to lean to one side or not sit properly on the tracks.

Compactor is not compacting/breaking bottles

	ŉ Fill the compactor before compacting. The compactor needs to be more than half full before compacting begins.
	ŉ The thickness of a bottle’s glass and the content of the trash load below it may keep the bottle from breaking. Bottles will not 

break all of the time.

Compactor will not turn off

	ŉ Debris in the drawer area may cause the door to disengage from the drawer monitor switch causing the compactor to keep 
running. This can also keep the compactor from starting. Push on the drawer front to attempt to engage the drawer monitor 
switch.

Drawer keeps popping open

	ŉ Debris under the drawer can cause the door to open. Remove the drawer to ensure that there is no debris under the drawer. See 
the compactor Use and Care Guide for Instructions. Be sure trash is placed in the center of the drawer.

My bag keeps ripping

	ŉ Use bags made specifically for the compactor. Spread new bags against the drawer walls. Check that your bag is attached to the 
4 buttons.

	ŉ Wrap the bag carrier rope around the buttons (not on all models). See Figure 1.

Figure 1: Latch Figure 2: Integrated Start
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GUIDE DE DÉPANNAGE DU COMPACTEUR
IMPORTANT : Pour d’autres questions et réponses, voir la section « Dépannage » du Guide d’utilisation et d’entretien du compacteur.

Le tiroir ne s’ouvre pas

	ŉ Le cycle Solid PackTM (Compression solide) (aussi appelé Compress [Compression] ou Extra Pac [Compactage supplémentaire] 
[option non disponible sur tous les modèles]) peut être engagé. Le tiroir restera verrouillé avec le vérin abaissé jusqu’à ce qu’il soit 
réinitialisé en démarrant l’appareil. Désactiver Solid PackTM (Compression solide) pour rétablir le fonctionnement normal.

Le compacteur ne fonctionne pas

	ŉ L’interrupteur d’alimentation est-il en position de marche? Les compacteurs sont équipés d’un interrupteur de sécurité du tiroir 
qui empêche le compacteur de démarrer si le tiroir n’est pas bien fermé. Vérifier qu’aucun corps étranger n’empêche la fermeture 
complète du tiroir.

	ŉ Les compacteurs intégrés (porte pleine) DÉMARRENT en appuyant sur la pédale. Voir l’illustration 2.
	ŉ S’assurer que le loquet du tiroir est verrouillé et vérifier qu’aucun corps étranger n’empêche le tiroir de bien se fermer.

Le tiroir ne s’ouvre et ne se ferme pas en douceur

	ŉ Le loquet n’est peut-être pas verrouillé. Voir l’illustration 1. 
	ŉ S’assurer que le tiroir est placé sur les rails et vérifier qu’il n’y a pas de débris sur les rails ou sous le tiroir. Les débris peuvent faire 

pencher le tiroir d’un côté ou ne pas se loger correctement sur les glissières.

Le compacteur ne compacte pas/brise les bouteilles

	ŉ Remplir le compacteur avant de compacter. Le compacteur doit être rempli à plus de la moitié avant le début du compactage.
	ŉ L’épaisseur du verre d’une bouteille et le contenu de la charge de déchets peuvent empêcher le bris des bouteilles. Les bouteilles 

ne se brisent pas chaque fois.

Le compacteur ne s’éteint pas

	ŉ Des débris dans la zone de tiroir peuvent être la cause du déclenchement de la porte du commutateur du tiroir entraînant le 
fonctionnement continu du compresseur. Cela peut également empêcher le démarrage du compacteur. Pousser sur l’avant du tiroir 
pour essayer d’engager le commutateur du tiroir.

Le tiroir ne cesse de s’ouvrir

	ŉ Des débris sous le tiroir peuvent provoquer l’ouverture de la porte. Retirer le tiroir pour s’assurer qu’il n’y a pas de débris sous 
le tiroir. Consulter le Guide d’utilisation et d’entretien du compacteur pour obtenir des instructions détaillées. S’assurer que les 
déchets sont placés au centre du tiroir.

Mon sac n’arrête pas de se déchirer

	ŉ Utiliser des sacs spécialement conçus pour le compacteur. Placer les nouveaux sacs contre les parois des tiroirs. Vérifier que votre 
sac est attaché aux 4 boutons.

	ŉ Enrouler la corde du porte-sac autour des boutons (pas sur tous les modèles). Voir l’illustration 1.

Illustration 1 : Loquet Illustration 2 : Intégré Départ
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A.	 Corde porte-sac
B.	 Bouton de sac
C.	 Loquet

A.	 Démarrage à pédale intégré
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